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Abstract (en)
A hand lamp for testing the underbodies, brakes, wheel bearings and the like of motor vehicles in test stands consists of a housing having a handle,
at least one energy store arranged in the housing, a light source with reflector and switching elements for switching the light source on and off, one
or more transmitting elements (8) for the remote control of specific components of the test stand being arranged on the housing (1), which elements
are connected via an electrical control circuit (10) to the energy store (4) and to actuating switches (11, 12). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Handlampe zur Prüfung der Bodengruppen, Bremsen, Radlager u. dgl. von Kraftfahrzeugen in Prüfständen besteht aus einem Gehäuse mit
einem Handgriff, mindestens einem im Gehäuse angeordneten Energiespeicher, einer Lichtquelle mit Reflektor und Schaltelementen zum Ein- und
Ausschalten der Lichtquelle, wobei am Gehäuse (1) ein oder mehrere Sendeelemente (8) zur Fernsteuerung spezieller Baugruppen des Prüfstandes
angeordnet sind, die über einen elektrischen Steuerkreis (10) mit dem Energiespeicher (4) und mit Betätigungsschaltern (11, 12) verbunden sind.
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